
Protokół z XXX posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny w dniu 29.03.2022 

 

Miejsce posiedzenia: stołówka Szkoły Podstawowej Nr 16 przy ul. Poturzyńskiej 2. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.35. 

Przewodnicząca posiedzenia: Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk. 

Protokolant posiedzenia: Sekretarz pani Anna Świetlicka. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady Dzielnicy. 

4. Dyskusja na temat podziału środków z rezerwy celowej na 2022 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania 

zgłaszane przez jednostki pomocnicze w roku 2022. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych 

w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

7. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1) Przewodnicząca Rady otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy. Po sprawdzeniu listy obecności 

stwierdziła, że na 15 członków Rady, obecnych jest 14 co stanowi niezbędne quorum do głosowania 

i podejmowania uchwał. Lista obecności w załączniku nr 1.  

 

Ad.2) Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są propozycje zmian porządku obrad. Nie zgłoszono 

uwag do porządku obrad. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.3) Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są uwagi do protokołu z XXVIII posiedzenia Rady. 

Uwag nie było. Protokół z XXVIII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny przyjęto głosami: 

za 13, przeciw 1, wstrzymało się 0. Następnie Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są uwagi do 

protokołu z XXIX posiedzenia Rady. Uwag nie było. Protokół z XXIX posiedzenia Rady Dzielnicy 

Czechów Północny przyjęto głosami: za 11, przeciw 0, wstrzymało się 3. 

 

Ad.4) Przewodnicząca Rady oddała głos panu Piotrowi Zyganowi, który przekazał informację ze 

spotkania z zastępcą prezydenta miasta Lublin panem Arturem Szymczykiem oraz radnym miejskim 

panem Marcinem Bubiczem, które odbyło się 23.03.2022 roku. Tematem spotkania była możliwość 

realizacji jednego z trzech dużych zadań przy niewielkim współfinansowaniu ze środków z rezerwy 

celowej tj: 

- remontu ul. Żywieckiej i Beskidzkiej (wymiana nawierzchni i krawężników, bez remontu 

chodników), 

- remont parkingu pomiędzy ul. Zelwerowicza a Harnasie (naprzeciwko budynku Harnasie 10), 

- remontu nawierzchni ul. Poturzyńskiej. 

Po podliczeniu kosztów na zadania proponowane przez Zarząd do realizacji ze środków rezerwy 

celowej, Piotr Zygan powiedział, że Rada Dzielnicy mogłaby przekazać 40.000,00 zł z rezerwy 

celowej na współfinansowanie jednego z trzech wyżej wymienionych zadań. Otrzymaliśmy z ZDM 

wycenę zakupu i montażu 2 ławek na ul. Koncertowej - 4 800 zł. 

Przewodniczący Zarządu przedstawił zadania do finansowania z rezerwy celowej na 2022 rok: 

1) Budowa wydzielonego parkingu w pasie drogowym ul. Harnasie w sąsiedztwie stacji trafo. II 

etap budowy - ZDM wyceniło na około 37.000,00 zł. 

2) Kontynuacja budowy chodnika przy ul. Poturzyńskiej wzdłuż ogrodzenia Przedszkola Nr 75. 

Orientacyjny koszt 53 mb chodnika to około 25.000,00 zł. 



3) Doświetlenie ul. Sudeckiej na odcinku od skrzyżowania z ul. Świętokrzyską do skrzyżowania 

z ul. Gorczańską (ok. 50 mb drogi – maksymalnie 3 lampy oświetleniowe) orientacyjny koszt 

to 50.000,00 zł. 

4) Dofinansowanie remontu kapliczki na ul. Poligonowej w wysokości 5.000,00 zł. 

5) Organizację spektaklu familijnego pt. „Dziwowisko sarmackie” w wysokości 3.600,00 zł. 

6) Organizację piątej edycji biegu „Czechowska Piątka” w wysokości 4.600,00 zł. 

7) Montaż dwóch ławek przy chodniku na ul. Koncertowej w wysokości 4.800,00 zł. 

Koszt wyżej wymienionych zadań wyniósłby orientacyjnie 130.000,00 zł. 

Pani Zofia Pitucha zaproponowała aby z rezerwy zrealizować budowę oświetlenia drogowego w ul. 

Paderewskiego na odcinku od ul. Śliwińskiego do ul. Szwajcarskiej (orientacyjny koszt budowy to 

150.000,00 zł). Po krótkiej dyskusji ustalono, że propozycja ta nie będzie głosowana. 

Pani Lucyna Więcierzewska zadała pytanie dotyczące kwoty 40.000,00 zł, jaki jest to % środków 

całego zadania, które Rada Dzielnicy współfinansowałaby z rezerwy celowej. Zadała również pytanie 

dlaczego koszt jednostkowy budowy oświetlenia na ul. Paderewskiego jest tak bardzo różny od 

kosztu jednostkowego doświetlenia ul. Sudeckiej. Pan Piotr Zygan powiedział, że 40.000,00 zł to 

kwota, która zostaje po ewentualnym przegłosowaniu wyżej wymienionych propozycji a jej 

przeznaczenie na jedno z zadań wykonanych przez ZDM byłoby korzystne dla dzielnicy. 

Odpowiadając na drugie pytanie stwierdził, ze wycena oświetlenia wiąże się najprawdopodobniej z 

infrastrukturą podziemną itp.  

Przewodniczący Zarządu zaproponował przegłosowanie dwóch uchwał dotyczących podziału 

środków z rezerwy celowej na 2022 rok, jednej zawierającej zadania remontowo-modernizacyjne i 

drugiej zawierającej pozostałe zadania (związane ze sportem i kulturą). 

 

Ad. 5) Przewodnicząca  Rady poddała pod głosowanie uchwałę Nr 35/XXX/2022 w sprawie wyboru 

zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane przez jednostki pomocnicze w 

roku 2022 – w której umieszczono następujące zadania do realizacji:  

1)  Budowa wydzielonego parkingu w pasie drogowym ulicy Harnasie w sąsiedztwie stacji trafi (II 

etap) – 37 000 zł 

2) Kontynuacja budowy chodnika przy ulicy Poturzyńskiej wzdłuż ogrodzenia Przedszkola 75 – 25 

000 zł 

3) Doświetlenie ulicy Sudeckiej na odcinku od skrzyżowania z ulicą Świętokrzyską do skrzyżowania 

z ulicą Gorczańską – 50 000 zł 

4) Dofinansowanie prac remontowo-konserwatorskich zabytkowej kapliczki przy ulicy Poligonowej 

– 5 000 zł  

5) Zakup i montaż 2 ławek przy chodniku znajdującym się przy ulicy Koncertowej pomiędzy posesją 

parafii pw. Świętej Jadwigi Królowej a skrętem w ulicę Harnasie - 4 800 zł. 

W wyniku głosowania uchwałę Nr 35/XXX/2022 przyjęto głosami: za 10, przeciw 2, wstrzymało się 

2. Uchwała Nr 35/XXX/2022 w załączniku nr 2. 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Nr 36/XXX/2022 w sprawie 

wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane przez jednostki 

pomocnicze w roku 2022 – w której umieszczono następujące zadania do realizacji:  

1) Organizacja biegu dzielnicowego „Czechowska Piątka” – 4 600 zł ,  

2) Organizacja spektaklu familijnego pt: „Dziwowisko sarmackie” - 3 600 zł. 

 W wyniku głosowania uchwałę Nr 36/XXX/2022  przyjęto głosami: za 13, przeciw 0, wstrzymało 

się 1. Uchwała w załączniku nr 3.  

 

Ad. 6) Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

Przewodnicząca Rady przekazała informację z dwóch spotkań, które odbyły się w Urzędzie Miasta, 

w sprawie pomocy uchodźcom z Ukrainy. 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że ponownie otrzymaliśmy maile od mieszkańców w 

sprawie ul. Dereckiego. Nie otrzymaliśmy w tej sprawie odpowiedzi z ZDM o podjętych działaniach 



w tej sprawie. Od maja br. posiedzenia Rady Dzielnicy mogą odbywać się w siedzibie na ul. 

Szwajcarskiej. Przewodniczący Zarządu rekomenduje taką możliwość jeżeli członkowie Rady nie 

mają zastrzeżeń. 

 

Ad.7)  Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

Pan Arkadiusz Ligęza zwrócił uwagę, że na sesji Rady Miasta w dniu 3 marca 2022 roku podjęto 

uchwałę w sprawie zmiany zagospodarowania przestrzennego okolic ulic Choiny, Wojtasa, 

Związkowej. W związku z tym zawnioskował o wystosowanie pisma do Urzędu Miasta z pytaniem 

czy zgodnie ze statutem Rada Dzielnicy nie powinna opiniować każdego nowego projektu planu 

zagospodarowania przestrzennego (np. w formie uchwały), jaka jest praktyka w takich przypadkach.  

Pani Zofia Pitucha zawnioskowała o zasianie trawnika przy posadzonych krzewach na ul. 

Paderewskiego oraz o zaproszenie na posiedzenie  Rady Dzielnicy komendanta V Komisariatu Policji. 

Pan Krzysztof Czarnacki zadał pytanie czy otrzymaliśmy jakieś informacje o przejęciu przez Miasto 

Lublin ul. Leszetyckiego. Piotr Zygan odpowiedział że nie otrzymaliśmy na piśmie żadnych nowych 

informacji w tej sprawie.  

Pan Jakub Paruch zawnioskował o wystosowanie pism do Urzędu Miasta w sprawie: wyznaczenia 

nowej lokalizacji Biura Obsługi Bezpośredniej Mieszkańców oraz posprzątania pasów zieleni na ul. 

Zelwerowicza. 

Ad.8) Posiedzenie zakończono o godz. 19.20. 

 

Protokołowała -//- Anna Świetlicka 

 

Protokół zatwierdzono na Posiedzeniu Rady Dzielnicy w dniu 26.04.2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny -//- Irena Szostak-Kowalczyk 

Załączniki: 

1. Lista obecności.  

2. Uchwała Nr 35/XXX/2022 Rady Dzielnicy Czechów Północny z dnia 29.03.2022. 

3. Uchwała Nr 36/XXX/2022 Rady Dzielnicy Czechów Północny z dnia 29.03.2022. 


